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پاسخ آيتالله مكارم به كشيش جنجالی

اين مرجع تقليد در بخش ديگري از سخنان خود با اشاره به دعوت يكي از كشيشان مسيحي براي آتشزدن قرآن در روز

11 سپتامبر توسط جامعه مسيحيان بيان داشت...

اين مرجع تقليد در بخش ديگري از سخنان خود با اشاره به دعوت يكي از كشيشان مسيحي براي آتشزدن قرآن در روز 11 سپتامبر
توسط جامعه مسيحيان بيان داشت: علماي تشيع و همچنين الازهر مصر اين موضوع را محكوم كردند و اين افراد بدانند اين كارها
مايه نفرت بيشتر مسلمانان از آنها ميشود. وي خاطرنشان كرد: ما براي همزيستي با مذاهب ديگر غير از فرقه ضاله كه به نوعي

تشكيلاتي جاسوسي است، مشكلي نداريم.
استاد حوزه علميه قم گفت: اين كشيش مسيحي كه جامعه مسيحي را به آتشزدن قرآن دعوت كرده است با اين كار بر دشمني

مسلمانان جهان به خود دامن ميزند.
به گزارش خبرگزاري فارس از قم، آيتالله ناصر مكارم شيرازي ظهر امروز در ادامه سلسله مباحث تفسير قرآن كريم در شبستان امام
خميني(ره) حرم مطهر حضرت معصومه(س)، با بيان اينكه پيامبران در فعاليتهاي خود براي دعوت مردم از سه سلاح استفاده
ميكردند، اظهار داشت: نخستين سلاحي كه پيامبران استفاده ميكردند علم، دانش، استدلال و منطق بود كه از آن براي دعوت گروه

خردمندان و دانايان استفاده ميكردند.
وي ادامه داد: پيامبران از سلاح معجزه براي عوام كه استدلالپذير نبودند و همچنين از تهديد به عذاب الهي براي افراد لجوج و متكبر

استفاده ميكردند.
استاد حوزه علميه قم ادامه داد: به خاطر همين لجاجت و تكبر مردم بود كه عذابهاي متعددي درگير زندگي مردم شد.

وي با اشاره به نحوه از بين رفتن اقوام مختلف در زمان پيامبران به وسيله عذاب الهي، بيان داشت: خداوند مرگ افراد سركش را از دل
عوامل اطرافشان ايجاد ميكند.

آيتالله مكارم شيرازي با تاكيد بر اينكه انسانهاي بيمنطق بر زور تكيه ميكنند، اظهار داشت: تكيه به تحريمهاي اقتصادي و حملات
نظامي از جمله ترفندهاي افراد زورگو و بيمنطق است كه همواره سعي دارند بر اين مسايل تكيه كنند.

وي با تاكيد بر اينكه مطالب موجود در قرآن فقط براي گذشتگان نيست، اظهار داشت: ما هم بايد مراقب باشيم چراكه حكم خدا براي
همه دورهها و ديروز، امروز و فردا است.

استاد حوزه علميه قم ادامه داد: اگر كسي در دنياي امروز هم سركشي كند همان عذابهاي گذشته انسانها را در بر ميگيرد و هيچ
تفاوتي در زمان وجود ندارد.

وي افزود: اين سركشهاي دنياي امروز فراموش نكنند كه اگر مشكلي را به وجود آورند، دنيا بر سر آنها ويران ميشود و همه بايد از
ويرانيهايي كه تاكنون به وجود آمده است، عبرت بگيرند.

آيتالله مكارم شيرازي با تاكيد بر اينكه تاريخ آينه عبرت است، گفت: تاريخ علاوه بر اينكه درس بزرگي براي انسانها است، مايه
بيداري آنها نيز هست.

وي با بيان اينكه قرآن بخش مهمي از تاريخ را در بر گرفته است، بيان داشت: بايد اين مسايل تاريخي را جدي گرفت و خيال نكنيم
اقوامي كه در گذشته خصوصيتهاي مختلفي داشتند و عذاب شدند امروز ديگر رخ نميدهد.

اين مرجع تقليد در بخش ديگري از سخنان خود با اشاره به دعوت يكي از كشيشان مسيحي براي آتشزدن قرآن در روز 11 سپتامبر
توسط جامعه مسيحيان بيان داشت: علماي تشيع و همچنين الازهر مصر اين موضوع را محكوم كردند و اين افراد بدانند اين كارها

مايه نفرت بيشتر مسلمانان از آنها ميشود.
وي خاطرنشان كرد: ما براي همزيستي با مذاهب ديگر غير از فرقه ضاله كه به نوعي تشكيلاتي جاسوسي است، مشكلي نداريم.

آيتالله مكارم شيرازي افزود: اگر يك گروه مانند القاعده جنايتي ميكند به قرآن و مسلمانان و كتاب آنها ارتباطي ندارد.
وي گفت: قرآن براي بخش زيادي از مردم جهان است و اگر اين كار صورت بگيرد اكثر مردم دنيا با اين افراد دشمن ميشوند و نفرت

عمومي مردم نسبت به آنها افزايش مييابد.

0 صفحه 1 | ITShams.ir - قدرت گرفته از پرتال شمس

http://tebyan-tabriz.ir/News/8933/

